

FIVE PODIUMS AT LONATO AND A HAT-TRICK IN THE CHAMPIONSHIP

BIREL ART 2020 - Press release n°13

Lonato was a festival for Birel ART-TM! The WSK Euro Series ended with a triumph for the Italian teams. During this rather special meeting, two events per category were held simultaneously in the space of five days. In KZ2, the first one resulted in a triple win led by Marijn Kremers (Ricciardo Kart), Riccardo Longhi and Matteo Vigano (Charles Leclerc by Lennox Racing). Alessandro Irlando won the second round and it was Longhi who won the Championship ahead of Giuseppe Palomba and Irlando! With two weeks to go before the World Championship on the same circuit of Lonato, the Birel ART brand confirms its great current form. This certainly bodes well for the end of this season...

BIREL ART: BENCHMARK CHASSIS IN KZ2

The drivers in the colours of the Birel ART factory made the most of their return to a major international event on the South Garda Karting circuit, an intense week with the successive organisation of the second and third rounds of the WSK Euro Series.

On Wednesday, Kremers took pole position ahead of Palomba and Longhi. The tone was set for the chassis from the Italian factory. This was followed by 16 victories in the heats and three in the Prefinals!



At the wheel of his Ricciardo Kart-TM, Marijn Kremers celebrated his recent European Championship with another success in the Final of the second round on Sunday morning. Arriving at Lonato with the lead of the WSK Euro Series, Riccardo Longhi strengthened his hold on the title by securing 2nd place, while Matteo Vigano came back to 3rd position with his Charles Leclerc chassis prepared by the Lennox Racing team. A magnificent treble for the Lissone factory products!

In the afternoon, in the third round, Alessandro Irlando took the honours, showing that all the Birel ART drivers were performing well in Lonato.

Giuseppe Palomba accompanied him on the 3rd step of the podium. Leonardo Marseglia managed to gain four places to enter the top 10. Finally rewarded for his efforts, Riccardo Longhi was crowned in this WSK Euro Series! "Riccardo hasn't always had a lot of chances over the last few years and I am very happy to see him crowned in this very competitive and coveted series," commented team manager Luca Filini.

GREAT DEBUT FOR BERTUCA IN OK

Hardly back from Germany where they took part in the last round of the European Championship, the drivers entered in OK and OK-Junior had to put their helmets back on just two days later, for this double competition! In these difficult conditions, both physically and mentally, the Birel ART Racing team

BIRELART.COM

drivers did not fail to perform. The Brazilian Matheus Morgatto finished all his heats in the top six, but success was not on his side in the Final stages. Dutch driver Maya Weug finished a Prefinal in 2nd position, before taking 7th place in the Final of the second round. As for Cristian Bertuca, he brilliantly made his transition from Junior to OK, with a comeback to 6th position in the Final of the third round.

In this race, the Thai driver Thanapongpan Sutumno completed an encouraging performance. Also to be noted are the performances of the drivers of the Charles Leclerc by Lennox Racing team and the top 10 in OK-Junior for Tymoteusz Kucharczyk (RK-TM) in the Final on Sunday afternoon, after his misfortunes in the morning.



Marijn Kremers celebrated his recent European Championship with another success in the Final of the second round on Sunday morning.

CINQUE PODI A LONATO E TRIPLETTA IN CAMPIONATO

BIREL ART 2020 - Comunicato n°13

Alonato abbiamo assistito a un festival Birel ART-TM! In effetti, la WSK Euro Series si è conclusa con un trionfo per i kart italiani. Durante questo meeting un po' particolare, sono state disputate due prove per categoria in modo simultaneo nello spazio di cinque giorni. Nella KZ2, la prima ha dato luogo a una tripletta guidata da Marijn Kremers (Ricciardo Kart), Riccardo Longhi e Matteo Viganò (Charles Leclerc by Lennox Racing). Alessandro Irlando ha vinto il secondo round ed è stato Longhi che si è aggiudicato il Campionato davanti a Giuseppe Palomba e Irlando! A due settimane dal Campionato Mondiale su questo stesso circuito, il marchio Birel ART ha confermato il suo grande stato di forma. È sicuramente di buon auspicio per questo finale di stagione...

BIREL ART: I TELAI DI RIFERIMENTO NELLA KZ2

I piloti che indossavano i colori del marchio Birel ART hanno dato i loro feedback in occasione di questa grande prova internazionale sul circuito del South Garda Karting dove la settimana è stata molto intensa con l'organizzazione in successione del secondo e del terzo round della WSK Euro Series.



Al volante del suo Ricciardo Kart-TM, Marijn Kremers ha festeggiato il suo recente titolo di Campione europeo con un nuovo successo nella finale del secondo round domenica mattina. Arrivato a Lonato con il pettorale da leader della WSK Euro Series, Riccardo Longhi ha opzionato ancora il suo titolo assicurandosi il secondo posto, mentre Matteo Viganò è rimontato in terza posizione con il suo telaio Charles Leclerc preparato dal team Lennox Racing. Quindi una magnifica tripletta per i prodotti dello stabilimento di Lissone!

Nel pomeriggio, durante il terzo round, Alessandro Irlando ha ottenuto gli onori a sua volta, dimostrando che tutti i piloti Birel ART hanno avuto delle performance straordinarie a Lonato!

Giuseppe Palomba lo ha accompagnato sul terzo gradino del podio. Leonardo Marseglia è riuscito a guadagnare quattro posizioni riuscendo a inserirsi nella Top-10. Infine ripagato dei suoi sforzi, Riccardo Longhi è stato straordinario nel quadro di questa WSK Euro Series! "La fortuna in questi ultimi anni non ha molto sorriso a Riccardo e quindi sono molto contento che abbia conquistato il titolo in questa serie così combattuta e ambita," ha commentato il team manager Luca Filini.

OTTIMO INIZIO PER BERTUCA NELLA OK

Appena rientrati dalla Germania dove hanno disputato l'ultimaprovadelCampionatoeuropeo, i piloti impegnati nella OK e OK-Junior hanno dovuto rimettersi il casco due giorni dopo per questa doppia competizione! In queste difficili condizioni, sia fisicamente che



Marijn Kremers ha festeggiato il suo recente titolo di Campione europeo con un nuovo successo nella finale del secondo round domenica mattina.

5 PODIUMS À LONATO ET LE TRIPLÉ AU CHAMPIONNAT

BIREL ART 2020 - Communiqué de presse n°13

Alonato, on a assisté à un festival Birel ART-TM! En effet, la WSK Euro Series s'est terminée par un triomphe pour les ensembles italiens. Lors de ce meeting un peu particulier, deux épreuves par catégorie ont été disputées de manière simultanée en l'espace de 5 jours. En KZ2, la première a donné lieu à un triplé emmené par Marijn Kremers (Ricciardo Kart), Riccardo Longhi et Matteo Vigano (Charles Leclerc by Lennox Racing). Alessandro Irlando a gagné le deuxième round et c'est Longhi qui s'est adjugé le Championnat devant Giuseppe Palomba et Irlando ! À deux semaines du Championnat du Monde sur ce même circuit de Lonato, la marque Birel ART confirme sa grande forme actuelle. C'est assurément de bon augure pour la fin de cette saison...

BIREL ART: CHÂSSIS DE RÉFÉRENCE EN KZ2

Les pilotes aux couleurs de l'usine Birel ART n'ont pas manqué leur retour lors d'une grande épreuve internationale sur le circuit de South Garda Karting, où la semaine fut d'une grande intensité avec l'organisation successive

des 2e et 3e rounds de la WSK Euro Series. Dès le mercredi, Kremers réalisait la pole position devant Palomba et Longhi. Le ton était donné pour les châssis de l'usine italienne. S'en suivaient 16 victoires dans les manches et 3 lors des préfinales !



Au volant de son Ricciardo Kart-TM, Marijn Kremers fêtait son récent titre de Champion d'Europe par un nouveau succès dans la finale du 2e round le dimanche matin. Arrivé à Lonato avec le dossard de leader de la WSK Euro Series, Riccardo Longhi prenait une nouvelle option sur le titre en assurant la 2e place, pendant que Matteo Vigano revenait en 3e position avec son châssis Charles Leclerc préparé par le team Lennox Racing. Soit un magnifique triplé pour les produits de l'usine de Lissone !

L'après-midi, dans le 3e round, Alessandro Irlando décrochait les honneurs à son tour, démontrant que tous les pilotes Birel ART étaient performants à Lonato.

Giuseppe Palomba l'accompagnait sur la 3e marche du podium. Leonardo Marseglia parvenait à gagner 4 places pour intégrer le top-10. Enfin récompensé de ses efforts, Riccardo Longhi était sacré dans le cadre de cette WSK Euro Series ! "Riccardo n'a pas toujours eu beaucoup de chances depuis quelques années et je suis très heureux de le voir titré dans cette série très relevée et convoitée," commentait le team manager Luca Filini.

DÉBUTS REMARQUÉS DE BERTUCA EN OK

A peine revenus d'Allemagne où ils ont disputé la dernière épreuve du Championnat d'Europe, les pilotes engagés en OK et OK-Junior ont dû renfiler le casque à peine deux jours après, pour cette double compétition ! Dans ces conditions difficiles, physiquement et

mentalement, les pilotes du team Birel ART Racing n'ont pas manqué de se mettre en valeur. Le Brésilien Matheus Morgatto a terminé toutes ses manches dans le top-6, mais la réussite n'a pas été de son côté lors des phases finales. La Néerlandaise Maya Weug a terminé une préfinale en 2e position, avant de prendre la 7e place lors de la finale du 2e round. Quant à Cristian Bertuca, il a brillamment réussi son passage du Junior au OK, à l'image de sa remontée en 6e position de la finale du 3e round.

Dans cette course, le Thaïlandais Thanapongpan Sutumno a réalisé une prestation encourageante. À noter également les performances des pilotes du team Charles Leclerc by Lennox Racing et le top-10 en OK-Junior de Tymoteusz Kucharczyk (RK-TM) dans la finale du dimanche après-midi, après ses malheurs du matin.



Marijn Kremers fêtait son récent titre de Champion d'Europe par un nouveau succès dans la finale du 2e round le dimanche matin.